
申请者告知函/Notification Letter for Applicants

亲爱的申请者/Dear Applicant,

如您被录取，请注意以下几点事项/If you are admitted, please notice：

1.在校期间，请务必遵守中国的法律、法规和西南财经大学的校纪、校规/During your stay in China, you must

observe the laws and decrees of China as well as the rules and regulations of our university.

2.学生出勤需符合学校规范。其他相关要求请仔细阅读《西南财经大学留学生管理规定》和《西南财经大学留

学生手册》，具体内容见：http://international.swufe.edu.cn/info/1004/1281.htm。/ The student shall comply with the

requirement of attendance. Please make sure you have thoroughly read and fully understood the Regulations for

International Students, SWUFE and International Students’ Guidebook provided at

http://international.swufe.edu.cn/info/1004/1281.htm.

3.若学生出现违法、违纪、违规行为，学校将采取相应措施酌情处理，其所有后果由学生本人承担/SWUFE will take

corresponding measures if a student violated related laws, regulations or rules. The student will take full responsibility for

any related consequences.

西南财经大学国际教育学院/CIE, SWUFE

我承诺，本人已仔细阅读并知悉管理规定等文件的内容，会自觉遵守中国的法律、法规和西南财经大学的校纪、

校规 /I have read and understand the content of the Regulations for International Students, SWUFE and International

Students’ Guidebook, and I commit to strict compliance with the laws and decrees of China as well as the rules and

regulations of SWUFE.

学生本人签名/Student Signature：_______________

学生姓名/Student Print Name：_______________

日期/Date: ：_______________


